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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr.40008023340 

Grostonas iela 6b, Rīga, LV-1013 
 

Padomes sēdes protokols Nr. 15 
 
Rīgā, Grostonas ielā 6b, Rīga, LV-1013 
2018. gada 17. aprīlī, pulksten 14:00 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Igo Japiņš, 
Edgars Dupats, Raimonds Graube, Laura Stepane un Andris Kreislers.   
 
Uzaicināti: Ģenerālsekretārs Ivo Čerbakovs, izpilddirektore Dace Dimante, šosejas un MTB 
menedžeris Armands Bēcis, BMX menedžeris Artis Ozols, preses sekretārs Toms Markss. 
Padome sanākusi piecu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Igo Japiņš 
Protokolē: Toms Markss 
 

Padomes sēdes vadītājs I. Japiņš izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes darba kārtībā 
šādus jautājumus. 

1. Iepriekšējās sēdes protokola parakstīšana – I. Japiņš. 
2. LRF tiesnešu kolēģijas nolikuma apstiprināšana – D. Dimante. 
3. Latvijas riteņbraukšanas veidu izlašu dalība 2018. gada Eiropas elites čempionātā – I. Japiņš.  
4. Par Latvijas šosejas riteņbraukšanas finansējuma prioritātēm 2018.gadā – I. Japiņš. 
5. Latvijas BMX frīstaila sportistu atlases kritēriju dalībai Pasaules Jaunatnes Olimpiskajās spēlēs 
apstiprināšana – A. Ozols.  
6. Iesnieguma par finansiāla atbalsta piešķiršanu “Latvijas BMX frīstaila kauss” organizēšanā 
izskatīšana – A. Ozols. 
 

1. Iepriekšējās sēdes protokola parakstīšana – I. Japiņš. 
I. Japiņš aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr.14 
apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam un Raimondam Graubem par,  
NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokolu Nr.14 
 
2. LRF tiesnešu kolēģijas nolikuma apstiprināšana – D. Dimante. 
D. Dimante iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar sagatavoto LRF tiesnešu kolēģijas 
nolikuma projektu jaunajā redakcijā. D. Dimante norāda, ka nolikuma projekts guvis vienbalsīgu 
atbalstu tiesnešu kolēģijas locekļu vidū. Padomes locekļi diskutē par LRF tiesnešu kolēģijas 
nolikuma projektu. D. Dimante aicina padomes locekļus balsot par nolikuma projekta jaunā 
redakcijā apstiprināšanu.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par, NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF tiesnešu kolēģijas nolikumu jaunā redakcijā ar spēkā stāšanos datumu 
17.04.2018.  
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3. Latvijas riteņbraukšanas veidu izlašu dalība 2018. gada Eiropas elites čempionātā 
– I. Japiņš.  
I. Japiņš informē padomes locekļus un uzaicinātos par augusta mēnesī Apvienotajā Karalistē 
esošajā Glāzgovas pilsētā gaidāmo Eiropas elites čempionātu šosejas, BMX, MTB un treka 
riteņbraukšanā. I. Japiņš iepazīstina ar potenciālajiem Latvijas šosejas un MTB elites izlašu 
kandidātiem, kuri varētu startēt nozīmīgajās sacensībās. E. Dupats aicina I. Japiņam sagatavot 
iesniegumu Latvijas Olimpiskajai vienībai ar lūgumu nodrošināt fizioterapeitu Latvijas 
riteņbraukšanas veidu izlašu sportistu vajadzībām Eiropas čempionāta norises laikā. Padomes 
locekļi un uzaicinātie diskutē ar papildus finansējuma piesaisti Latvijas izlašu sportistu dalības 
Eiropas čempionātā nodrošināšanai.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par, NOLEMJ: 
3.1. Pieņemt zināšanai I. Japiņa ziņojumu.  
3.2. Uzdot I. Japiņam sagatavot iesniegumu Latvijas Olimpiskajai vienībai ar lūgumu nodrošināt 
fizioterapeitu Latvijas riteņbraukšanas veidu izlašu sportistu vajadzībām Eiropas čempionāta 
norises laikā. 
 
4. Par Latvijas šosejas riteņbraukšanas finansējuma prioritātēm 2018.gadā – 
I. Japiņš. 
I. Japiņš informē padomes locekļus un uzaicinātos par 2018. gadā gaidāmajiem Latvijas šosejas 
riteņbraukšanas izlašu startiem starptautiskajās sacensībās. I. Japiņš norāda, ka pie 
nepietiekama LRF finansējuma šosejas riteņbraukšanas izlašu startiem, būtu jālūdz Latvijas 
profesionālos šosejas riteņbraucējus pasaules un Eiropas čempionātos startēt par saviem 
finanšu līdzekļiem. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par iespējām piesaistīt papildus 
finansējumu Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlasēm dalībai pasaules un Eiropas čempionātos. 
I. Čerbakovs aicina A. Bēci sagatavot izdevumu tāmi Latvijas junioru, U23 un elites izlašu 
dalības nodrošināšanai 2018. gada Eiropas čempionātiem. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par, NOLEMJ: 
4.1. Pieņemt zināšanai I. Japiņa ziņojumu. 
4.2. Uzdot A. Bēcim sagatavot plānoto izdevumu tāmi Latvijas junioru, U23 un elites izlašu 
dalības nodrošināšanai 2018. gada Eiropas čempionātos. 
 
5. Latvijas BMX frīstaila sportistu atlases kritēriju dalībai Pasaules Jaunatnes 
Olimpiskajās spēlēs apstiprināšana – A. Ozols.  
A. Ozols iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar sagatavoto Latvijas BMX frīstaila 
sportistu atlases kritēriju dalībai Pasaules Jaunatnes Olimpiskajās spēlēs projektu. A. Ozols 
informē, ka no Latvijas šajās sacensībās varēs startēt viens BMX frīstaila sportists. A. Ozols 
norāda, ka kritēriju projektā kā vērtējamās sacensības iekļautas Pasaules kausa izcīņas posmi. 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par sagatavoto atlases kritēriju projektu.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par, NOLEMJ: 
Apstiprināt Latvijas BMX frīstaila sportistu atlases kritērijus dalībai Pasaules Jaunatnes 
Olimpiskajās spēlēs.  
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6. Iesnieguma par finansiāla atbalsta piešķiršanu “Latvijas BMX frīstaila kauss” 
organizēšanā izskatīšana – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus uz uzaicinātos ar BMX frīstaila sacensību organizatora Toma 
Siliņa  un “MAD Liepāja” BMX frīstaila kluba pārstāvja Agra Klēpja sagatavoto iesniegumu, kurā 
lūgts finansiāls atbalsts no LRF līdzekļiem “Latvijas BMX frīstaila kauss” sacensību seriāla trīs 
posmos rīkošanai. A. Ozols, ka “Latvijas BMX frīstaila kauss” sacensībām piešķirta Starptautiskās 
Riteņbraukšanas savienības (UCI) C1 kategorija, tādējādi tajā būs iespēja sportistiem cīnīties 
par Olimpiskās kvalifikācijas punktiem. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par iespējām 
atbalstīt “Latvijas BMX frīstaila kauss” sacensību rīkošanu. A. Ozols ierosina piešķirt finansiālu 
atbalstu – 900 EUR apmērā – no LRF līdzekļiem. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam un Raimondam Graubem par,  
NOLEMJ: 
Piešķirt finansiālu atbalstu – 900 EUR apmērā – “Latvijas BMX frīstaila kauss” sacensību 
rīkošanai.  
 
Padome darbu beidz pulksten 15:15. 
Nākamā padomes sēde noteikta 2018.gada 29. maijā 
 
Igo Japiņš       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Raimonds Graube     
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
Andris Kreislers 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
Laura Stepane 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes locekle    ____________________________ 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
 
 


